
Ramsö	Fastighetsägareförening	

Protokoll	från	extra	årsmöte	

Söndagen	den	13	augusti	2017	i	vänthuset	Ramsö	Brygga	

	

1. Mötets	öppnande	
Föreningens	ordförande	Monica	Åkerlund-Baumgarten	öppnade	mötet	och	hälsade	alla	
deltagare	välkomna.	
	

2. Val	av	ordförande	och	sekreterare	för	extra	årsmötet	
Monica	Åkerlund-Baumgarten	valdes	till	det	extra	årsmötets	ordförande	och	Gunilla	Odin	till	
sekreterare.	
	

3. Val	av	två	justerare	att	jämte	ordförande	justera	extra	åsmötets	protokoll	
Maria	Palm	och	Iaa	Lavén	valdes	att	jämte	ordförande	justerar	årsmötets	protokoll.	
	

4. Fastställande	av	tid	för	justering	av	detta	protokoll	
Protokollet	skall	finnas	tillgängligt	för	justering	den	19	augusti	2017.	
	

5. Beslut	om	protokollets	offentliggörande	
Protokollet	skall	offentliggöras	på	föreningens	hemsida	och	i	vänthuset	Ramsö	brygga	senast	
den	21	augusti	2017.	
	

6. Godkännande	av	dagordning	
Dagordningen	godkändes.	
	

7. Godkännande	av	kallelsen	
Kallelsen	till	det	extra	årsmötet	godkändes.	
	

8. Godkännande	av	röstlängdvid	extra	årsmöte	2017	
Närvarolistan	godkändes	som	röstlängd	och	det	noterades	av	sekreteraren	att	9	
röstberättigade	medlemmar	(fastigheter)	deltog	på	det	extra	årsmötet.	
	

9. Föredragning	av	revisorernas	berättelse	avseende	2016	års	verksamhet	
Föreningens	revisor	Jonas	Moberg	föredrog	revisorernas	revisionsberättelse.	Revisorn	
tillstyrkte	förvaltningsberättelse,	resultat-	och	balansräkning,	samt	att	styrelsen	beviljas	
ansvarsfrihet.	
	

10. Frågan	om	ansvarsfrihetför	styrelsen	
Årsmötet	beviljade	styrelsen	ansvarsfrihet	
	

11. Val	av	två	revisorer	för	en	tid	av	ett	år	
Jonas	Moberg	och	Bengt	Hedin	valdes	till	revisorer	för	en	tid	av	ett	år.	



	
12. Förslag	till	stadgeändring	§	8	enligt	ordinarie	årsmöte	den	18	juni	

Årsmötet	antog	förslag	från	det	ordinarie	årsmötet	den	18	juni	2017	till	stadgeändring	
gällande	§	8	i	föreningens	stadgar	innebärande	att	kallelser,	verksamhetsberättelse	och	
ekonomisk	rapport	till	kommande	årsmöten	skall	skickas	ut	per	e-post	istället	för	per	vanlig	
post,	och	såsom	tidigare	skall	den	även	sättas	upp	i	båthuset	och	läggas	upp	på	hemsidan,	
	

13. Övriga	frågor		
Monica	Åkerlund-Baumgarten	informerade	om	de	diskussioner	som	inletts	i	samarbete	med	
Samfällighetsföreningen	med	ägaren	av	fastigheten	1:226	(3),	dvs		fotbollplanen,	om	inköp	
av	marken.	
Årsmötet	ställde	sig	positivt	till	att	gå	vidare	med	ärendet.	
	

14. Mötet	avslutas	
Ordförande	tackade	alla	medlemmar	som	deltagit	på	mötet	och	avslutade	det	extra	
årsmötet.	

	

	

Ramsö	den	13	augusti	2017	

	

	

Monica	Åkerlund-Baumgarten		 	 Gunilla	Odin	

	

Årsmötets	ordförande		 	 	 Årsmötets	sekreterare	

	

	

Maria	Palm	 	 	 	 Iaa	Lavén	

	

	Justerare		 	 	 	 Justerare	


